
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 05/2019 

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 2.5.2019 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2019 
3. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
4. Kontrola komunikácií a dopravné riešenia v teréne - sídlisko Východ.  
5. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2019. 
Komisiu informovala p. Kenderešová. 
Komisiu informovala o stave techniky používanej pri kosení 
Poukázala na nedostatok schopných ľudí.  
Začiatok kosenia v roku 2019 bol 7.4.2019 I 
K bodu vystúpil:  
RNDr. Sidivárová:po kosení na Ul. Odbojárov ostala na komunikácií pokosená tráva.  
  Ul. Prof. Hlaváča zo stromov opadali kvety, je potrebné to pozametať.  
MUDr. Bančej:  U. Špitálska: pozdĺž chodníka sú kry, ako často sa strihajú? Brána pri výjazde na cestu  
  a nevidieť chodcov. 
  Na chodníkoch- hlavne zámkovej dlažbe je tráva –  
    Plochy sú striekané herbicidmi 
  Uvažuje sa osadením kvetí na stĺpy VO ?  
    Problém s pojevaním 
    1 kvetináč stojí cca 120 € 
  Trávnik v CMZ je v zlom stave. Životnosť trávnika je cca 12-15 rokov 
Paľo – na sídlisku východ – na parkovisko pri križovatke Čajkovského - Hollého zasahuje vŕba. 
0 
-k  bodu 3:  
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
Informovala Ing. Mrázová: v príprave sú stavby Verbovčík, Ul. školská, Ul. Konečná. 
 
Potocký: Je možné spustiť CSS pri OC Zemplín? Alebo zabezpečiť hliadku pri začiatkoch a koncoch 
zápasov.  
Mgr. Šejvl: upozornil na chodník na Močarianskej ulici.  
 
K bodu 4: 
Kontrola komunikácií a dopravné riešenia v teréne - sídlisko Východ. 
Na prehliadke bolo zistené: 

 Praskliny na rekonštruovaných chodníkoch a cestách. 
 Pri RD na Ul. Jilemnického 77 je neúplný priechod pre chodcov  
 Ul. Mikuláša Aleša: obnoviť VDZ – cyklistický pruh v protismere  
 Ul. Jilemnického 58 je poškodená lavička. 
 Ing. Čornej: Smetné nádoby na ulici Jána Hollého oproti vchodu 101 prekážajú vo výhľade na 

cestnú komunikáciu.  



o Návrh: Smetné nádoby presunúť resp. premiestniť. Druhé riešenie je osadiť dopravné 

zrkadlo, ktoré by pomohlo vodičom pri výjazde z parkoviska. 

 
 

 Ing. Čornej:Poukázal na nevyužité plochy na sídlisku medzi blokmi, ktoré v minulosti slúžili na 

smetné nádoby alebo na stojany na trepanie kobercov.  

 

Návrh predložil MUDr. Bančej 

Dané plochy je potrebné zaevidovať a nájsť pre nich využitie – Elektro nabíjacie stanice, bikesharing.  

 Stojisko pre bicykle,  
 prenajať na stánok 
 Prenajať na vybudovanie garáže pre motocykle 
 Rezerva pre bikesharing.   
 

 



Paľo: 

Na ulici Čajkovského, pri blokoch Hollého je dlhoročný problém so stojatou vodou pri ceste. 

Návrh: 

Zrobiť podkopávku a odvodnenie pod cestu do odtokového kanála na druhej strane.  

 

 

Ing. Čornej 

Na Ulici Minskej za blokmi dlhodobo stojí obrovská mláka vody na parkovisku. 

Návrh: Nájsť riešenie na odvodnenie danej plochy. 

 

 
Ing. Čornej 

Poukázal  na parkovisko na ulici Jána Hollého so šikmým parkovaním, kde prejazdová cesta ostáva 

úzka. Občania sa sťažujú na komplikovaný výjazd z daného parkoviska a často využívajú na výjazd 

susedný chodník, ktorý prepája ulicu Jána Hollého a Jilemnického. 



Návrh: Vybudovať výjazd na konci parkoviska. 

 

K bodu 5: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 

Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 

7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  

8. zapisovateľ komisie 


